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Verner si přivezl z Varšavy medaile a plyšáky
Před patnácti lety, stejně jako desítky dalších dětí, brzy vstával a vyrážel na krasobruslařský trénink na zimní stadion.
Jako jeden z mála vytrval. Minulý týden stál dnes dvacetiletý Tomáš Verner z Českých Budějovic v polské Varšavě na
stupních vítězů a na krku se mu houpala stříbrná medaile z evropského šampionátu.
„První okamžiky, když jsem vstoupil jako malý kluk na led, si nepamatuji, protože jsem tehdy pořád padal na hlavu.
Ostatní padali na záda nebo na zadek, jen já vždycky jen na hlavu. Možná si nějaké následky lehce nesu s sebou i teď,“
říká s nadsázkou čerstvý vicemistr Evropy.
Verner i jeho rodiče brali zpočátku krasobruslení hlavně jako zajímavý sportovní koníček. Mimo brusle měl Tomáš rád
i fotbalový míč, hrával za Čtyři Dvory. „O světovou krasobruslařskou scénu jsem se začal zajímat až po mém prvním
mezinárodním startu, kdy mi bylo dvanáct let.“ Přestože v hlavní sezoně jezdí po soutěžích a v přípravné části roku tráví
na trénincích i osm hodin denně, stihl vystudovat gymnázium v Praze. Nyní je posluchačem prvního ročníku Fakulty
tělesné výchovy a sportu Univerzity Karlovy.
„Teď jsem se školou trochu na štíru, protože polovinu zkouškového období jsem byl na šampionátu ve Varšavě a předtím
jsem se připravoval v Německu. Jediné, co jsem si stihl zjistit, jsou termíny zápočtů a zkoušek,“ přiznává Verner.
Vzácné volné chvíle tráví mladý krasobruslař hlavně studiem a odpočinkem. Snaží se také věnovat své přítelkyni, která
prý zatím na pohledného sportovce, který se doslova přes noc stal idolem mnoha dívek, nežárlí.
„Myslím, že na nával fanynek nemůže být člověk nikdy připravený. Mě pozornost diváků těší, a jestli kvůli mně sledovalo
krasobruslení více lidí, tak z toho můžu mít jen radost,“ usmívá se krasobruslař, kterého kvůli nepřebernému množství
plyšových dárků od fanoušků málem při odletu z Polska nepustili do letadla.
Pro stříbrnou medaili z Varšavy si Verner už vyhradil místo na speciální poličce. „Nikdy nezapomenu na okamžiky po
krátkém programu. Na ten výbuch štěstí, pocit, že jsem udělal radost svým nejbližším. Z toho budu žít hodně dlouho,“
přiznává český reprezentant.
Přestože se domů vrátil teprve v pondělí, už dnes mu nanovo začíná tréninkový kolotoč. Za měsíc a půl totiž začne
světový šampionát v krasobruslení v Japonsku.
„Byl bych opravdu šťastný, kdybych i odtud přivezl medaili, ale myslím si, že tato cesta bude o něco delší než ta k medaili
z Varšavy. Nic ale není nemožné. Musím pracovat a zúročit vše, co jsem se naučil,“ těší se na soutěž Verner.


